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Finansudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

I brev af 7. februar 2024 har udvalget efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD) 

stillet mig følgende spørgsmål: 

Spørgsmål 2 

Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke har valgt at lave et nyt udbud, da pro-

blemstillingen med det nuværende system fortsat vil være gældende? 

 

Svar 

Uddannelses- og Forskningsstyrelsen har vurderet, at der ville være risiko for, at 

et nyt, tilsvarende udbud ville blive ramt af de samme udfordringer som det oprin-

delige udbud. Dette var også blandt budskaberne i rådgivningen fra Statens It-råd, 

der vurderede, at det givet omstændighederne var en rigtig beslutning, at anskaf-

felsesstrategien blev genovervejet. 

 

Derfor arbejdes der nu videre med at udforme en ny anskaffelsesstrategi for sy-

stemunderstøttelse af SU-området. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Christina Egelund 

20. februar 2024 
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Offentligt
Aktstk. 121 - endeligt svar på § 19 spørgsmål 2

Finansudvalget 2023-24


	I brev af 7. februar 2024 har udvalget efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD) stillet mig følgende spørgsmål:
	Spørgsmål 2
	Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke har valgt at lave et nyt udbud, da problemstillingen med det nuværende system fortsat vil være gældende?
	Svar


